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Dag RL

Wij hebben onze tekstbijdragen geleverd en deze zijn verwerkt. Daarom is wat mij betreft medeparaaf nu niet nodig.

Met vriendelijke groet,
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Onderwerp: FW: nota vaccinatiebewijzen

Gaat vanmiddag richting minister zo. Is formeel medeparaaf van WJZ nodig vinden jullie?
We hebben dus de algemene-brede reactie op het GR-advies even geparkeerd, moet wel maar gaat deze nota niet over.
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Onderwerp: nota vaccinatiebewijzen

HoiIEEE

Hierbij zoals besproken de nota voor de minister over vaccinatiebewijzen met nog enkele kleine wijzigingen (redactioneel en

extra info) maar op de volgende punten nog wel inhoudelijk gewijzigd:

1. Op verzoek van WJZ nog toegevoegd dat ten aanzien van de private partners voorstelbaar is dat bijvoorbeeld
verzekeringsmaatschappijen wel al een eis voor vaccinatie zullen stellen; waar andere private partijen namelijk zullen

inzetten op vermindering van besmetting zijn deze partijen mogelijk gericht op het niet ziek worden van mensen. Dit kan

dan al eerder spelen en om een overheidsstandpunt vragen, hoewel het nog altijd zo is dat zij niet mogen discrimineren

(agv schaarste vaccins). Daarom is dit in de nota benoemd en sowieso toegevoegd dat we als overheid zullen moeten

toezien op dat niet “ongerechtvaardigd” gevraagd zal worden om een vaccinatiebewiijs.

2. Toegevoegd is

3. Eris nog wat duidelijker toegevoegd dat in Europees verband wel wordt gestreefd naar een vaccinatiecertificaat voor

medische doeleinden.

Bijgaand een schone versie en eentje met wijzigingen bijhouden. En N.B. de planning is dus nog niet verder verfijnd omdat we

niet te pakken hebben kunnen krijgen. Ik heb de pm er nu wel uitgehaald zodat de nota dan toch door kan naar de

minister (maar vergt dus nog wel uitwerking).

BE


